

# RCEME



# GEMRC

## MCpl Justin Dallaire, CD

After 12+ years of service with the Canadian Armed Forces (CAF) and the Corps of Royal Canadian Electrical and Mechanical Engineers (RCEME), MCpl Justin Dallaire will retire on 19 August 2024.

MCpl Dallaire enrolled in the CAF on 12 August 2011 as a Vehicle Technician in Edmonton AB. He completed his recruit training at Saint-Jean sur Richelieu December 2011 followed by a posting to Borden, ON where he would complete his DP1 training. Following his training at the school, MCpl Dallaire was then posted back to Edmonton to complete his OJT training and was also promoted to Corporal.

In 2015 MCpl Dallaire was posted to 1 Field Ambulance affording him the completion of his DP2 training. After 6 years MCpl Dallaire was promoted to Master Corporal and posted to 1 Svc Bn, Administration Coy. Throughout his first year at 1 SVC Bn, he was deployed to Latvia on OP REASSURANCE. Soon after his return home from deployment, him and his wife welcomed their first child into the world.

MCpl Dallaire has chosen to complete his contract and stay within the Edmonton area. He will begin post-secondary education as a Mechanical Engineering Technologist at NAIT in 2025.

MCpl Dallaire's Depart with Dignity will be held on 16 Aug at 14:00 at the Thirsty Rhino, Edmonton AB.



# RCEME



# GEMRC

## **Cplc Justin Dallaire, CD**

Après plus de 12 ans de service au sein des Forces armées canadiennes (FAC) et Le Corps du Génie électronique et mécanique royal canadien (GEMRC), le Cplc Justin Dallaire prendra sa retraite le 19 août 2024.

Le Cplc Dallaire s'est enrôlé dans les FAC le 12 août 2011 en tant que technicien de véhicules à Edmonton, Alberta. Il a terminé sa formation de recrutement à Saint-Jean-sur-Richelieu en décembre 2011 avant d'être muté à Borden, Ontario, pour terminer sa formation DP1.

Ensuite, il a été muté de retour à Edmonton pour effectuer sa formation pratique (OJT) où il a reçu sa promotion à caporal.

En 2015, le Cplc Dallaire a ensuite été muté au BN de 1er Ambulance de campagne, où il a terminé sa formation DP2. Après 6 ans, il a reçu sa promotion à caporal-chef et retourner au 1er Bn Svc, à la Compagnie d'Administration. Au cours de sa carrière, il a été déployé en Lettonie dans le cadre de l'OP REASSURANCE, et peu de temps après son retour à la maison, il a accueilli son premier enfant au monde.

Le Cplc Dallaire a choisi de terminer son contrat et de rester dans la région d'Edmonton. Il commencera ces études postsecondaires pour devenir technologue en génie mécanique à NAIT en 2025.

Le Départ avec Dignité pour le Cplc Dallaire aura lieu le 16 août à 14 h 00 au Thirsty Rhino, Edmonton, AB.

